
Mārupes novada pašvaldības 

Izglītības un jaunatnes konsultatīvās padomes sanāksmes 
PROTOKOLS Nr. 2/2024 

DATUMS: 2024. gada 7. maijs 

SĒDE SĀKAS: plkst. 18:00 

VIETA: Jaunmārupes pamatskola, Mazcenu alejā 4a, Jaunmārupe. 
Evija Papule – atbildīgā persona, izpilddirektora vietniece izglītības, kultūras un 

sporta jautājumos. 

 

Sanāksmē piedalās izglītības un jaunatnes konsultatīvās padomes locekļi: 

1. Elīna Krēmere, Vecākā jaunatnes lietu speciāliste; 

2. Guntis Ruskis, SIA “Drošas velobraukšanas skola”; 

3. Kristaps Purviņš, Mārupes pamatskolas direktors; 

4. Liene Šmite, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja; 

5. Miks Lukstiņš, Biedrība “Mārupes uzņēmēji”; 

6. Zigmunds Vīķis, Mārupes pamatskolas skolas padome; 

7. Silva Jeromanova-Maura, Biznesa vēstniecība; 

8. Dainis Matisons, Mārupes novada iedzīvotājs; 

 

Sanāksmē nepiedalās: 

1. Laine Paupere, Mārupes novada Jauniešu Dome 

2. Jānis Zariņš, Mārupes novada iedzīvotājs; 

3. Dainis Matisons, Mārupes novada iedzīvotājs; 

4. Inta Bimbirule, Mārupes novada iedzīvotāja; 

5. Inga Erdmane-Hermane, Pirmsskolas izglītības iestādes "Saimīte" vadītāja; 

6. Zane Dresmane, Biedrība “Pierīgas Partnerība” 

7. Jānis Lagzdkalns, Mārupes Valsts ģimnāzijas direktors; 

8. Sarmīte Āboliņa, Mārupes novada iedzīvotāja; 

9. Agnese Kļaviņa, Mārupes Mūzikas un mākslas skolas padome; 

10. Lāsma Luksa, biedrība “Mārupes nākotnei”. 

 

Sanāksmē piedalās: 

1. Mārtiņš Bojārs , Mārupes novada domes deputāts; 

2. Aivars Osītis, Mārupes novada pašvaldības deputāts ; 

3. Erita Rutkovska, Izglītības, kultūras un sporta pārvalde; 

4. Jekaterina Kozačenko, Izglītības, kultūras un sporta pārvalde. 

5. Agris Starts, Izglītības, kultūras un sporta pārvalde; 

6. Agate Grunte, M- UP; 

7. Elza Reihmane, M- UP. 

 

Darba kārtība: 

1. Atklāšana. Iepazīšanās sarunas.( Zigmunds Vīķis, KP vadītājs), 

2. Jaunmārupes pamatskola. Īss ieskats skolas aktualitātēs. (Laura Buravcova,  

Direktores vietniece), 

3. Īsa informācija par plānotajām izglītības, sporta, kultūras stratēģiju izstrādēm. (Evija 

Papule, izpilddirektora vietniece) , 

4. Pieaugušo izglītības plāns 2024.gadam. Diskusija. (Agris Starts, IKPS izglītības 

speciālists), 

5. Sabiedrības veselība Mārupes novadā. Diskusija. (Jekaterina Kozačenko, IKPS 

veselības veicināšanas koordinatore), 



6. Jauniešu aktualitātes (Elīna Krēmere, IKSP vecākā jaunatnes lietu 

speciāliste) 

7. "Skaidrojums no pašvaldības vadības par iespējamu dezinformācijas izplatīšanu, 

novada šķelšanas atbalstīšanu un konsultatīvās padomes viedokļa sagrozīšanu"  

8. Jautājumi*, diskusija. 

9. Noslēgums. (Zigmunds Vīķis, KP vadītājs). 

 

NORISE: 

Izglītības un jaunatnes konsultatīvās padomes sanāksme notiek Jaunmārupes 

pamatskola, Mazcenu alejā 4a, Jaunmārupe  

 

1. Atklāšana. Iepazīšanās sarunas. ( Zigmunds Vīķis ) 

Z. Vīķis atklāj sēdi . Informē par audio ierakstu un ar sēdes dalībniekiem vienojas par 

dienas kārtības prezentēšanas secību. 

 

2. Jaunmārupes pamatskola. Īss ieskats skolas aktualitātēs. (Laura 

Buravcova) 

Iepazīstina ar sevi un izglītības iestādi, prezentējot bērnu veidotu video materiālu. 

 

3. Īsa informācija par plānotajām izglītības, sporta, kultūras stratēģiju 

izstrādēm. (Evija Papule)  

E. Papule attālināti stāsta par plāniem. Aktualitāte ir izstrādāt 3 stratēģijas (Mārupes 

novada izglītības ekosistēmas attīstības stratēģija, sporta un aktīvas atpūtas attīstības 

stratēģija, kultūras attīstības stratēģiskie virzieni) un  2 attīstības plānus (Pieaugušo 

izglītības plāns, Veselības veicināšanas plāns). Diskusija par Ekosistēmas darba 

grupām, izstrādājot stratēģiju un Ekosistēmas nozīmību Mārupes novadā. 

 

4. Pieaugušo izglītības plāns 2024.gadam. Diskusija. (Agris Starts) 

A.Starts stāsta par līdz šim izdarīto pieaugušo izglītībā – 13 dažādas lekcijas gan 

Mārupes novada iedzīvotājiem , gan Mārupes novada izglītības iestāžu vadītājiem, gan 

Mārupes novada pašvaldības darbiniekiem. Informē par sadarbībām ar Mārupes 

Mūzikas un mākslas skolu, biedrību «Mārupes uzņēmēji», Mārupes novada bibliotēku 

un aģentūru MUST. Izklāsts par pieaugušo izglītības mērķiem un vērtībām. Diskusija 

par vērtībām un semināriem, kurus nepieciešams iekļaut Pieaugušo izglītībā. Ieteikumi. 

5. Sabiedrības veselība Mārupes novadā. Diskusija. (Jekaterina Kozačenko) 

Iepazīstina ar sevi, savu darbu un darbību. Informē par Mārupes pašvaldības esību 

Nacionālās veselības pašvaldību tīklā un ko tas dod Mārupes novada pašvaldībai. 

Ieskats statistikā par potenciāli zaudētajiem mūža gadiem līdz 64 gadiem, bērnu 

traumatoloģiju, ievainojumiem un saindēšanos, kā arī traumu iegūšanas vietām. Stāsta 

par nodarbībām, kuras ir aktuālas, lai vērstu uzmanību uz bērnu traumatismu un pirmās 

palīdzības sniegšanu. Aktualizē daudzveidīgas lekcijas un seminārus, kuri tiek 

piedāvāti Mārupes novada iedzīvotājiem veselības uzlabošanai. Diskusija un ieteikumi 

kā sniegt informāciju sabiedrībai, saņemot atgriezenisko saiti. 

 

6. Jauniešu aktualitātes. (Elīna Krēmere) 

Iepazīstina ar sevi un savu darbu. Atskats uz pēdējā mēneša aktualitātēm – Erasmus+, 

rupjmaizes cepšanas meistarklase, CV un motivācijas vēstules rakstīšanas darbnīcas, 

vasaras nodarbinātība, Hēlija 2. dzimšanas dienas pasākums. Ar pasākumu tika arī 

atklāta jaunā virtuve Piņķu jauniešu telpās. Informē par gaidāmajiem pasākumiem, 



tuvāko no tiem -  četru dažādu pārgājienu cikls. Kā arī tiek izstrādāts būvprojekts JC 

"Hēlijs" ārtelpas labiekārtošanai. Informē par jauniešu vasaras nodarbinātības 

pieprasījumu un par piedalīšanos JSPA projektā - digitālā darba ar jaunatni sistēmas 

attīstība pašvaldībās. Tiek izteikti ieteikumi saistībā ar projektu. 

 

7. "Skaidrojums no pašvaldības vadības par iespējamu dezinformācijas 

izplatīšanu, novada šķelšanas atbalstīšanu un konsultatīvās padomes 

viedokļa sagrozīšanu" (Z.Vīķis) 

 

Z. Vīķis stāsta par konsultatīvās padomes nozīmību. Tiek runāts par iepriekšējās sēdes 

aptaujas rezultātiem un iespējamo dezinformācijas izplatīšanu. 

Atbildes nav, jautājums paliek atvērts un atbilde tiek gaidīta no Mārupes pašvaldības 

pārstāvja. 

 

8. Jautājumi*, diskusija. 

 

Z.Vīķis runā par STEM zināšanu iniciatīvu – kā atrast STEM interesentus un 

potenciālus Mārupes novadā. Stāsta par iekšējo mobilitāti, cik tas ir nepieciešami un 

svarīgi. 

 

9. Noslēgums (Z. Vīķis) 

 

Z. Vīķa ieteikums nākamo sapulci plānot 15.augustā. 

 

 

SĒDI BEIDZ: plkst. 20:30. 

IZTEIKTIE PRIEKŠLIKUMI: 

1. Nākamo konsultatīvās padomes sēdi organizēt augustā, 

2. Nākamo konsultatīvās padomes sēdi organizēt Mārupes Mūzikas un mākslas skolā. 

PIEŅEMTIE LĒMUMI: 

1. "Skaidrojums no pašvaldības vadības par iespējamu dezinformācijas izplatīšanu, 

novada šķelšanas atbalstīšanu un konsultatīvās padomes viedokļa sagrozīšanu" atbilde 

tiks sniegta nākamajā konsultatīvās padomes sēdē. 

PIELIKUMI: 

1. 20.02.2024_Izglit_konsult_Prezent. 

2. Parakstu lapa 2024.gada 7.maijs 

 

Protokolu sagatavoja: Elīna Kazanova, Izglītības, 

kultūras un sporta pārvaldes pirmsskolas speciālists 

Konsultatīvās padomes priekšsēdētājs: Zigmunds Vīķis, Mārupes 

pamatskolas skolas padome 


